

Dividend Policy	سياسة توزيع الارباح
Derayah Financial Company (the "Company") is committed to distributing: (i) no less than an amount of SAR 1.3 [one Saudi Riyal and 30 Halala] per share for the financial year ending on 31 December 2025; and (ii) no less than 60% of the annual distributable profits for the financial years ending on 31 December 2026, and 31 December 2027. The distributions will be made on a quarterly basis, which will commence from the first quarter of 2025 and will end at the fourth quarter of 2027.	تلتزم شركة دراية المالية ("الشركة") بتوزيع: (أ) ما لا يقل عن مبلغ قدره 1.30 (ريال و ثلاثون هللة) ريال سعودي لكل سهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م، و(ب) ما لا يقل عن 60% من الأرباح السنوية القابلة للتوزيع عن السنوات المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026م، و31 ديسمبر 2027م. وتقوم الشركة بتوزيع الأرباح بشكل ربع سنوي تبدأ بتوزيعات الربع الأول من العام 2025م وتنتهي بتوزيعات الربع الرابع من العام 2027م.
The Board of Directors may consider making distributions that exceed the minimum set out above, based on the financial results for the relevant period, the Company's capital requirements, and other relevant circumstances.	ولمجلس الإدارة أن ينظر في إجراء توزيعات تزيد عن الحد الأدنى المشار إليه أعلاه، بناءً على النتائج المالية للفترة ذات الصلة، والمتطلبات الرأسمالية للشركة، والظروف الأخرى ذات الصلة.
The dividend distribution policy is subject to alterations based on any significant changes in (i) the Company's strategy and operations, (ii) the regulatory requirements it is subject to including requirements relating to financial solvency, or (iii) contractual covenants of a financial nature, which the Company may be subject to from time to time.	وتخضع سياسة توزيع الأرباح للتغيير بناءً على أي تغييرات جوهرية في استراتيجية الشركة وأعمالها ومركزها المالي، أو المتطلبات التنظيمية التي تخضع لها الشركة بما في ذلك المتطلبات المتعلقة بالملاءة المالية، أو التعهدات التعاقدية ذات الطبيعة المالية التي قد تخضع لها الشركة من وقت لأخر.